
                                                            

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 18/3/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Ενέργειας και Περιβάλλοντος           

ΘΕΜΑ:  «ΤΟ ΕΡΓΟΣΤΑΣΙΟ ΤΗΣ ΔΕΗ ΣΤΑ ΧΑΝΙΑ ΚΑΙ ΤΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ ΠΟΥ 
ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΕΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΛΛΕΙΨΗ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ»

Κύριε Υπουργέ,

όπως μας ενημέρωσαν κάτοικοι  των Χανίων και  υπηρεσιακοί  παράγοντες  της ΔΕΗ
στην περιοχή, το τοπικό εργοστάσιο της ως άνω στα Χανιά χρειάζεται προσωπικό για
να  λειτουργεί  ομαλά.  Τίθεται  θέμα  επάρκειας  ηλεκτρικής  ενέργειας,  ενόψει  του
καλοκαιριού. Θα πρέπει, λοιπόν, να ενισχυθεί το ως άνω εργοστάσιο με προσωπικό
για να μπορεί να λειτουργεί. Η σχετική μείωση προσωπικού στο εργοστάσιο αυτό, τα
τελευταία χρόνια, είναι ιδιαιτέρως σημαντική. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κος Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε τα κατάλληλα μέτρα,  προκειμένου να στελεχωθεί  το ως άνω
εργοστάσιο της ΔΕΗ με το απαραίτητο προσωπικό, ώστε να μπορέσει να ανταποκριθεί
στις αυξημένες ανάγκες ζήτησης ηλεκτρικής ενέργειας της περιοχής των Χανίων, κατά
την περίοδο του καλοκαιριού;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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